
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 21 september 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson 
(AD), Elin Tärnqvist (ET), Elisabeth Lithell (EL), Rodney Dahlberg (RD), Jonas Bertilsson (JB) och Jonas 
Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med att RD utifrån Temat BRO till tro sa något om hur det är viktigt för honom att ha 
Jesus att gå till. Vid nästa möte delar SO något.   
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL berättade att han haft kontakt med två personer och också skrivit till samordnare på ALT för att 
försöka hitta någon som kan gå in och jobba med Nävesta kids och barnen i församlingen. Än har vi 
inte fått något napp, men JL menar att vi skulle behöva någon som kan gå in i den uppgiften. 
Styrelsen bad över detta.  
 
6. Diakoni 
Välkomnande: Vi har sagt att vi hoppas kunna välkomna fler människor under åren som kommer 
men hur gör vi det? Hur långt är ett välkomnande? 

- Hur berättar vi att vi finns? 
- Hur bjuder man med någon? 
- Vad är viktigt i bemötandet då någon kommer första gången? 
- Hur välkomnar vi någon som medlem? 
- Hur välkomnas man in i uppgifter? 

Styrelsen samtalade om detta. Vi återkom till tanken att det är värdefullt att bjuda med de som 
kommit någon gång, antingen till gudstjänsten eller deltagit på de sända gudstjänsterna. Att fråga 
varandra om vi ses på gudstjänst är också ett sätt att liksom öva att bjuda med andra. Vi 
konstaterade också att vi som församling är bra på att möta människor runt fikaborden.  
 



Krisgruppen: FHM har sagt att vi kommer att ha nya riktlinjer från slutet av september. På 
krisgruppens förslag beslutade styrelsen att vi börjar med gemensamt kyrkfika igen från oktober. 
Krisgruppen fick i uppdrag att tänka vidare på hur vi kan fira nattvard på ett klokt sätt framöver.  
 

Utvärdering grillfesten: Inför nästa år önskar vi bättre väder.       Vi konstaterade att det som sas i 
micken hördes dåligt. Vi vill bjuda in folkatorps ponnyridskola även nästa år.  
 
Höstens program: JL konstaterade att vi glömt lägga in församlingsmöten i planeringen. Ett sådant 
möte planerades in till den 10/10.  
JL har inför hösten jobbat med planer för hemgrupper. Grupperna kommer att komma ut i 
veckomail.  
Under hösten är en kakbuffé inplanerad och GT noterade att det börjar bli fullt i frysarna hemma. För 
att då plats i kyrkans frysar behöver vi bli av med hamburgare och hamburgerbröd. Styrelsen 
beslutade att låta söndagen den 3/10 bli en söndag med hamburgare efter gudstjänsten.  
 
Lyssnarna: Ses på torsdagen efter detta styrelsemöte.  
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 376 271kr och utgifter på 257 767 kr, vilket 
ger ett överskott på 118 504 kr. Det är otroligt bra – inte minst eftersom vi har saker framför oss som 
kostar.   
 
Målning fasader: Vid arbetsdagen upptäcktes att målningen på kyrkan verkligen behövde göras. Det 
är ett för stort arbete för att göra på en arbetsdag och en målare är kontrakterad. Den första offerten 
var på ca 40 000 kr, men kommer troligen att landa på mindre.  
Önskemål från musikerna: Musikerna i församlingen har listat några saker de skulle behöva för att 
kunna leda musiken i gudstjänsten bättre. Det handlar om ett elpiano (ca 20 000 kr) och trådlösa 
myggmikrofoner, notställ och stativ för ca 10 000 kr. Styrelsen godkände detta och RD ger Samuel 
Olofsson i uppdrag att göra de inköpen.  
Lekutrustning ute: ET har jobbat med frågan och har hittat människor i församlingen som vill vara 
med och tänka vidare runt detta.  
Förvaring: Det behövs ett skåp i hörnet vid orgeln för reservporslin. GT tittar på detta och har en 
budget på ca 4000 kr. RD tittar på innehållet i kassaskåpet för att se om det kan skickas till 
arkivcentrum. 
Parkeringen: RD följer upp arbetet med parkeringen.  
 
9. Övriga frågor 
Valberedningen: ET lyfte frågan om nya personer till programrådet och gruppen Lyssnarna. JL 
nämner detta i ett kommande veckomail. 
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 12/10 kl 19.30  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


